

Water treatment

Водоочистка — процесс удаления из воды природных, бытовых и промышленных загрязнений с целью получения воды, пригодной для питья или технического применения [NA].

Определение на английском

The act or process of making water more potable or useful, as by purifying, clarifying, softening, or deodorizing it [Dictionary.com, n.d.].

Пример использования термина на английском языке

The processes employed for water treatment depend on the quality of the water supply [Karapanaglotti, 2016]. The "urban wastewater treatment" Directive from 21 May 1991, and very recently the Water Framework Directive have come to remind us of the necessity of appropriate treatment for these discharges with the objective of a good ecological status of our water [European Commission, 2001].

“ Методы очистки воды зависят от качества водоснабжения [Karapanaglotti, 2016]. Директива очистки городских сточных вод от 21 мая 1991 года и более новая Рамочная директива по водным ресурсам от 2000 года призваны напомнить нам о необходимости очистки этих сбросов с целью обеспечения благоприятного экологического состояния наших водных ресурсов [European Commission, 2001].

Список литературы

1. Dictionary.com. Water treatment. URL: <https://www.dictionary.com/browse/water-treatment>.
2. Karapanaglotti H. K. Water Management, Treatment and Environmental Impact. 2016.
3. European Commission. Extensive wastewater treatment processes adapted to small and medium sized communities. Luxemburg: Office of publication of the European Community, 2001. P. 1-44.

🔄Версия #2

★Анатолий Цыпленков создал 2026-01-09 14:33:13 UTC

✎Анатолий Цыпленков обновил 2026-01-10 12:04:34 UTC